
From: Søren Nordshøj
Sent: Monday, August 26, 2013 4:58 AM
To: min@fvm.dk
Subject: Kystfiskeri

Hej

Jeg har med stor interesse fulgt debatten vedr. Kystfiskeriet.

Jeg kan kun opfatte det, som et spørgsmål om hvordan de store både kan skaffe sig omsætlige 
kvoter for at købe og sælge frem for at drive fiskeri.

Jeg er maf fisker og driver kystnært fiskeri med garn, hvorfor drejer det sig ikke om os der har store 
problemer med at få hverdagen til at hænge sammen.

Det kunne være en hjælp hvis grænsen blev sat ved 12 meters længde, både under 10 meter bliver 
fritaget for havdage, da de er meget afhængige af vejret, for at være med i Kystfiskeriet kræver det 
der kun fiskes med garn som er et skånsom fiskeri.

Vi ser frem til at politikerne kommer os små til hjælp, så det forsat vil være muligt at få frisk fisk i 
på havnen.

Mvh.

MAF fisker
Søren Nordshøj

Willumsensvej 22
3000 Helsingør
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